
   

 

       Αθήνα, 26  Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 
-Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

      -Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 

Θέμα: «Αύξηση χρηματοδότησης του προγράμματος Εξοικονομώ – 
Αυτονομώ, για την Περιφέρεια Κρήτης.» 

 

 Το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας ανάρτησε στην ιστοσελίδα 
του (www.ypeka.gr) το Πρόγραμμα «Εξοικονομώ - Αυτονομώ», το οποίο 
αφορά επιδοτήσεις εργασιών για την εξοικονόμηση ενέργειας, αλλά και για την 
ενεργειακή αυτονόμηση της κατοικίας. Η υποβολή αιτήσεων για τους 
ενδιαφερόμενους ξεκινά στις 30/11/20 από τις Περιφέρειες Κρήτης, Β. και Ν. 
Αιγαίου.  
 Συγκεκριμένα, πέρα από τις επιλέξιμες κατοικίες, την περιγραφή των 
δικαιούχων, το χρονοδιάγραμμα των αιτήσεων, δημοσιεύτηκε και πίνακας του 
προϋπολογισμού του προγράμματος ανά Περιφέρεια. Για την Περιφέρεια 
Κρήτης ο Προϋπολογισμός Επιχορήγησης ανέρχεται στα 31 εκ. ευρώ. 

Δεδομένης της προηγούμενης εμπειρίας μας στην Περιφέρειά μας, κατά 
την εκτέλεση του προγράμματος «Εξοικονομώ Κατ’ οίκον ΙΙ», διαπιστώνουμε 
ότι το ποσό του προϋπολογισμού επιχορήγησης, είναι τέτοιο που δε μπορεί να 
καλύψει τις πραγματικές ανάγκες των δικαιούχων. Και αυτό γιατί υπήρξε πολύ 
μεγάλη συμμετοχή στο πρόγραμμα και άμεση εξάντληση των διατιθέμενων 
πόρων, με αποτέλεσμα οι αιτήσεις πολλών ενδιαφερόμενων, αν και κατέθεσαν 
πλήρεις φακέλους με όλα τα απαιτούμενα δικαιολογητικά, να μείνουν σε 
εκκρεμότητα, λόγω της έλλειψης πόρων για να προχωρήσουν.  

Όσοι τελικά έμειναν εκτός του προγράμματος εκτιμούμε ότι θα 
καταθέσουν εκ νέου τα δικαιολογητικά τους για να ενταχθούν στο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ – Αυτονομώ». 

Υπενθυμίζουμε ότι σε απάντηση της Κοινοβουλευτικής Αναφοράς µε αρ. 
πρωτ. 2465/31-7-2020 των βουλευτών Ηρακλείου ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 
Συμμαχία, ο αρμόδιος Υπουργός μας ενημέρωσε ότι το πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ – Αυτονομώ», θα έχει αυξημένα ποσοστά χρηματοδότησης, όχι 
όμως και αύξηση των διατιθέμενων πόρων για τις Περιφέρειες, αν και ήταν 
γνωστή η μεγάλη συμμετοχή και το πρόβλημα των εκκρεμών αιτήσεων. 
 Επειδή, σύμφωνα με τα όσα γνωρίζουμε έως τώρα, η συμμετοχή στο 
Πρόγραμμα αναμένεται να είναι μεγάλη 
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 Επειδή, στη προδημοσίευση του Προγράμματος αναφέρεται ότι θα 
παραμείνει ανοιχτό έως και την εξάντληση πόρων, όχι όμως και της εξέτασης 
όλων των αιτήσεων, με κίνδυνο πάλι κάποιοι να μην πετύχουν την ένταξή τους  

Επειδή, η ενεργειακή αναβάθμιση των κατοικιών είναι πολύ σημαντική 
για το περιβάλλον και την οικονομία σε ενεργειακούς πόρους 
 
Ερωτώνται ο κ.κ. Υπουργοί 
 

1. Προτίθενται να αυξήσουν τον προϋπολογισμό επιχορήγησης στην 
Περιφέρεια Κρήτης, αλλά και για τις υπόλοιπες Περιφέρειες που 
ήδη υπάρχει αυξημένο ενδιαφέρον; 

2. Σε ποιες άλλες ενέργειες θα προβούν ώστε να μην μείνουν 
εκκρεμείς αιτήσεις με πλήρεις φακέλους αυτή τη φορά; 

  
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

Βαρδάκης Σωκράτης 
 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 
Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 
Γκιόλας Ιωάννης 

Δραγασάκης Ιωάννης 
Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (φρόσω) 
Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 
Μάλαμα Κυριακή  

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 
Μάρκου Κωνσταντινος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μουζάλας Ιωάννης 
Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα  
Παππάς Νικόλαος 
Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 
Ραγκούσης Ιωάννης 
Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 
Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Σπίρτζης Χρήστος 
Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζάκρη Θεοδώρα 
Τσίπρας Γεώργιος 

Φάμελλος Σωκράτης 
Χαρίτσης Αλέξανδρος (Αλέξης) 



Χαρίτου Δημήτριος  
Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 
Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 




